
Protokół Nr III/10 

z Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

odbytej w dniu 29 grudnia 2010 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie 
 
 

III Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 29 grudnia 2010 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto  

o godz.1300 a zakończono o godz.1520. 

 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum  

 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski dokonał otwarcia III Sesji. Serdecznie 

powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi quorum, przy którym 

może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje i uchwały. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Lista obecności kierowników wydziałów, jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Zmiana quorum  

21 obecnych radnych – doszedł radny Robert Zbysław  

 

Burmistrz Miasta Iławy Włodzimierz Ptasznik wniósł o zmiany w porządku: 

 

a) wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Wiejska 

Lubawa Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania 

- 1 - 
 



psów z terenu Gminy Wiejskiej Lubawa w Schronisku dla bezdomnych zwierząt 

w Iławie w 2011 r. 

 

Poddany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Romana Groszkowskiego pod 

głosowanie jawne wniosek, aby wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Wiejska Lubawa 

Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 

gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Wiejskiej Lubawa 

w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. został przyjęty pozytywnie 

jednogłośnie. 

 

b) wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Miejską 

Lubawa Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania 

psów z terenu Gminy Miejskiej Lubawa w Schronisku dla bezdomnych zwierząt 

w Iławie w 2011 r. 

 

Poddany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Romana Groszkowskiego pod 

głosowanie jawne wniosek, aby wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Miejską Lubawa 

Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 

gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Miejskiej Lubawa 

w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. został przyjęty pozytywnie 

jednogłośnie. 

 

c) wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Wiejską 

Biskupiec Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania 

psów z terenu Gminy Wiejskiej Biskupiec w Schronisku dla bezdomnych 

zwierząt w Iławie w 2011 r. 
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Poddany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Romana Groszkowskiego pod 

głosowanie jawne wniosek, aby wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Wiejską Biskupiec 

Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 

gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Wiejskiej Biskupiec 

w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. został przyjęty pozytywnie 

jednogłośnie. 

 

d) wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Wiejską Iława 

Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami 

samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu 

Gminy Wiejskiej Iława w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie  

w 2011 r. 

 

Poddany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Romana Groszkowskiego pod 

głosowanie jawne wniosek, aby wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Wiejską Iława 

Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 

gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Wiejskiej Iława  

w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. został przyjęty pozytywnie 

jednogłośnie. 

 

e) wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie porozumienia 

dotyczącego partycypacji w kosztach bieżącego utrzymania cmentarzy 

komunalnych przy ul. Ostródzkiej oraz ul. Piaskowej. 

 

Poddany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Romana Groszkowskiego pod 

głosowanie jawne wniosek, aby wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

porozumienia dotyczącego partycypacji w kosztach bieżącego utrzymania cmentarzy 

komunalnych przy ul. Ostródzkiej oraz ul. Piaskowej został przyjęty pozytywnie 

jednogłośnie. 
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f) wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Miasta Iławy na 2010 rok 

 

Poddany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Romana Groszkowskiego pod 

głosowanie jawne wniosek, aby wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Miasta Iławy na 2010 rok został przyjęty pozytywnie jednogłośnie. 

 

Przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej porządek III Sesji 

uwzględniający zgłoszone wnioski został przyjęty jednogłośnie  w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Składanie wniosków i interpelacji 

3. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje (cz.1) 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) dyżurów radnych w I półroczu 2011 roku 

b) przyjęcia planu pracy Rady  Miejskiej na 2011 rok 

c) przyjęcia planu pracy Komisji Rady Miejskiej na 2011 rok 

d) Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  na 2011 rok 

e) Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok 

f) Rocznego Programu Współpracy Miasta Iławy z Organizacjami 

Pozarządowymi na 2011 rok 

g) wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława w Zgromadzeniu 

Związku Gmin Kanału Ostródzko-Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do 

Związku Gmin Regionu Ostródzko – Iławskiego „Czyste Środowisko” 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących 

Miasto Iława w Zgromadzeniu Związku Gmin ,,Jeziorak” 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących 

Miasto Iława w Iławskiej Fundacji Rozwoju Gospodarczego 

k) sposobu i trybu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie, a także 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania 

l) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Iławy 

- 4 - 
 



m) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Wiejska Lubawa Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania 

psów z terenu Gminy Wiejskiej Lubawa w Schronisku dla bezdomnych 

zwierząt w Iławie w 2011 r. 

n) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Miejską Lubawa Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania 

psów z terenu Gminy Miejskiej Lubawa w Schronisku dla bezdomnych 

zwierząt w Iławie w 2011 r. 

o) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Wiejską Biskupiec Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania 

pomiędzy jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania  

i utrzymywania psów z terenu Gminy Wiejskiej Biskupiec w Schronisku dla 

bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

p) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Wiejską Iława Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania 

psów z terenu Gminy Wiejskiej Iława w Schronisku dla bezdomnych zwierząt 

w Iławie w 2011 r. 

q) porozumienia dotyczącego partycypacji w kosztach bieżącego utrzymania 

cmentarzy komunalnych przy ul. Ostródzkiej oraz ul. Piaskowej 

r) zmian w budżecie Miasta Iławy na 2010 rok 

5. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje (cz.2) 

6. Informacje i komunikaty 

7. Zamknięcie obrad III Sesji  

 

Ad.2. Składanie wniosków i interpelacji  

 

Radny Wojciech Szymański zwrócił się do Burmistrza Miasta w imieniu 

mieszkańców ul. Polnej i Barlickiego o postawienie ekranów dźwiękochłonnych. Kolejna 

sprawa dotyczyła opóźnienia oddania pływalni. Zapytał czy w związku z powyższym 

stracimy dotację i czy miasto poniesie skutki finansowe? 
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Radna Anna Zakrzewska zwróciła się z prośbą o naprawienie drogi dojazdowej do 

posesji przy ul. Polnej 2A, 2B, 2C, 2D, 2E, 2F, Dąbrowskiego 22A, poprzez wyłożenie kostki 

brukowej i rozprowadzenie sieci burzowej. Zwróciła uwagę na dojazd do Izby Przyjęć przy 

szpitalu oraz sprawiający trudność dojazd do szkoły „Mechanik” i utrudnienia na 

ul. Kopernika 2A. Dodała, że mieszkańcy się skarżą, iż nie widać zimą Straży Miejskiej oraz 

Policji i brak jest ich reakcji na źle zaparkowane samochody.  

 

Radna Jolanta Michalewska zwróciła uwagę na ul. Kolejową. Dodała, że bobry 

budują tamy na strumyku, co jest przyczyną podnoszenia się poziomu wody, zalewane są 

studnie i ludzie mają problemy z bieżącą wodą. Zapytała jakie są plany w stosunku do tego 

terenu i czy w najbliższych latach planuje się tam jakieś inwestycje? Kolejna sprawa radnej 

dotyczyła obwodnicy północnej, w pobliżu której znajdują się sarny. Zasugerowała 

postawienie znaku ostrzegawczego „uwaga dzikie zwierzęta”. Zwróciła również uwagę na 

parking przy Gimnazjum Samorządowym nr 1, by logistycznie rozwiązać skręt w prawo, 

postawić odpowiednie znaki. Ostatnia sprawa poruszana przez radną Michalewską dotyczyła 

budżetu szkół i przedszkoli. Podkreśliła, że budżecie znajduje się kilka punktów nierealnych. 

Podała przykład, że nie zarezerwowano środków na artykuły biurowe, z czego wynika, że nie 

można zakupić ani jednej ryzy papieru, kopert. Podała przykład szkoły Gimnazjum nr 1  

w Iławie i nadmieniła, że budżet „obcięty” jest na 72 552 zł, a potrzeby są znacznie większe. 

Nadmieniła, że szkoła pozyskała z innych źródeł nawet 119 355 zł, a 30 tys. zł pochodzi  

z oszczędności energii.  

 

Radny Eugeniusz Dembek zwrócił uwagę na ul. Kolejową, gdzie istnieje problem  

z wodą i oświetleniem. Wyraził zainteresowanie liczbą turystów, którzy odwiedzili Iławę, co 

bezpośrednio związane jest z dochodami do budżetu. 

 

Radny Andrzej Pankowski zapytał, czy zostały uregulowane wypłaty dla 

podwykonawców pracujących przy budowie basenu? 

  

Ad. 3. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje (cz.1) 

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik wyjaśnił, iż przedłużenie terminu 

(termin zrealizowania basenu) nie jest związane z karami finansowymi, ponieważ przy 

podpisaniu aneksu należało zasięgnąć opinii Marszałka oraz Regionalnej Izby 

Obrachunkowej i uzyskano pozytywne opinie. Następnie wyjaśnił sprawę wypłat dla 
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podwykonawców. Dodał, że Pan Pisiak Grzegorz obiecał zawiadomić o dokonaniu wypłat. 

Podwykonawcy wyrazili również zgodę na propozycje Pana Pisiaka. Poinformował, iż 

obecnie nie ma problemu z płatnościami. W sprawie basenu dodał, iż jest bardzo wysokie 

zaawansowanie robót. W sprawie ekranów dźwiękochłonnych wyjaśnił, iż należy stwierdzić 

natężenie ruchu i jaka jest uciążliwość, zakłócenia. W sprawie zapytania radnej Zakrzewskiej 

odnośnie ul. Polnej i Dąbrowskiego wyjaśnił, iż należy sprawdzić potrzebę wykonania 

przedmiotowego zadania, czy będzie to mała czy duża inwestycja i czy będzie można to 

wykonać w ramach bieżącego utrzymania. Poinformował, że podjazd przy Izbie Przyjęć przy 

szpitalu nie należy do miasta. Dodał, że można wystosować pismo w tej sprawie. Zawiadomił, 

że widać Straż Miejską, ponieważ pilnują porządku, a w okresie zimowym będziemy zawsze 

borykali się z problemem zaśnieżonych parkingów. Nawet oczyszczenie tych parkingów jest 

utrudnione ze względu na zaparkowane samochody – dodał Burmistrz Miasta Iławy.  

W sprawie dojazdu do szkoły „Mechanik” poinformował, że należy zwrócić szczególną 

uwagę na częste posypywanie piachem podjazdu. W sprawie ul. Kolejowej poinformował, że 

jest to bardzo długi odcinek i jednocześnie bardzo kosztowny. Powiedział, że zostanie to 

zrealizowane w ramach mniejszych inwestycji, lecz nie prędzej niż w 2012 roku. W sprawie 

dzikiej zwierzyny na obwodnicy północnej wyjaśnił, iż jednym z rozwiązań będzie 

postawienie znaku. Zwrócił się również z tym problemem do Komisji Bezpieczeństwa. 

Zawiadomił, iż sprawę wyjazdu z Gimnazjum Samorządowego nr 1 należy poddać analizie, 

być może zastosuje się parkingi ukośne. W sprawie zapytania radnego Dembka, 

poinformował, że po uwzględnieniu liczby jednostek pływających szacuje się liczbę turystów 

w granicach 1500 osób pływających. Powiedział, że dane zostaną dokładnie sprawdzone,  

gdyż Lokalna Organizacja Turystyczna prowadzi takie badania. W sprawie budżetu szkół  

i przedszkoli – oprogramowanie komputerowe itp. wyjaśnił, iż brak jest na paragrafów. 

Poprosił o udzielenie odpowiedzi na to pytanie Skarbnika Miasta Iławy.  

Odnośnie zapytania radnej Michalewskiej w sprawie budżetu, głos zabrała Skarbnik 

Miasta Iławy – Janina Okołowska. Poinformowała, że musimy być cierpliwi, a dzielić 

możemy tylko to co jest dochodem bieżącym. Dodała, że szkoły i inne instytucje otrzymały 

bardzo znikome środki, i na dzień dzisiejszy nie ma możliwości ich zwiększenia. Nadmieniła, 

że środki np. na wyposażenie oraz artykuły biurowe zostały zabezpieczone lecz w innym 

paragrafie. Zawiadomiła, że jeśli zabraknie środków, należy wystosować pismo do 

Burmistrza, a wtedy znajdzie się na to „paragraf” i dokona się przeniesienia.  

Radny Jerzy Ewertowski zwrócił uwagę, iż na poprzedniej sesji podjęta została 

uchwała dotycząca zmiany taryf za wodę, a mieszkańcy otrzymali informację, że jednak ceny 
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wzrosły. Zapytał jaki jest wpływ VAT-u – podatku od towarów i usług kształtowanie się ceny 

wody.  

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik wyjaśnił, iż cena za wodę 

pozostaje na poziomie z 2009 roku – ceny netto. Dodał, iż  wzrósł tylko podatek VAT z 7% 

na 8% i stąd wynika różnica.  

 

Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) dyżurów radnych w I półroczu 2011 rok 

 

Opinie Komisji: 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Andrzej 

Lewandowski poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

dyżurów radnych w I półroczu 2011 rok. 

 

Rada Miejska w obecności 21 radnych - przy 21 głosach ,,za” podjęła uchwałę  

w sprawie dyżurów radnych w I półroczu 2011 rok. 

 

Uchwała w sprawie dyżurów radnych w I półroczu 2011 rok 

stanowi załącznik nr  4  do protokołu 
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b) przyjęcia planu pracy Rady  Miejskiej na 2011 rok 

 
Opinie Komisji: 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Andrzej 

Lewandowski poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady  Miejskiej na 2011 rok. 

 

Rada Miejska w obecności 21 radnych -  przy 21 głosach ,,za” podjęła uchwałę  

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady  Miejskiej na 2011 rok 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady  Miejskiej na 2011 rok 

stanowi załącznik nr  5  do protokołu 

 

c) przyjęcia planu pracy Komisji Rady Miejskiej na 2011 rok 

 

Opinie Komisji: 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Andrzej 

Lewandowski poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 
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W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Rady Miejskiej na 2011 rok. 

 

Rada Miejska w obecności 21 radnych - przy 21 głosach ,,za” podjęła uchwałę  

w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rady Miejskiej na 2011 rok. 
 

Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rady Miejskiej na 2011 

rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

d) Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  na 2011 rok 

 

W sprawie powyższej uchwały glos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz 

Ptasznik, który poinformował iż program ten będzie realizowany poprzez 6 zadań. Wymienił 

wszystkie zadania i zaprezentował, co obejmują poszczególne zadania. 

 

Opinie Komisji: 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Andrzej 

Lewandowski poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  na 2011 rok. 
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Rada Miejska w obecności 21 radnych - przy 21 głosach ,,za” podjęła uchwałę  

w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  na 2011 rok. 

 

Uchwała w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na 2011 rok   

stanowi załącznik nr 7  do protokołu 

 

e) Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok 

 

W sprawie powyższej uchwały glos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz 

Ptasznik, który poinformował iż program ten będzie realizowany poprzez 4 zadań. Wymienił 

wszystkie zadania i zaprezentował, co obejmują poszczególne zadania. 

 

Opinie Komisji: 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Andrzej 

Lewandowski poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok. 

 

Rada Miejska w obecności 21 radnych -  przy 21 głosach ,,za” podjęła uchwałę  

w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok. 

 

Uchwała w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2011 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu 
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f) Rocznego Programu Współpracy Miasta Iławy z Organizacjami Pozarządowymi 

na 2011 rok 

 

W sprawie powyższej uchwały glos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz 

Ptasznik, który poinformował iż program ten będzie realizowany poprzez 5 zadań. Wymienił 

wszystkie zadania i zaprezentował, co obejmują poszczególne zadania. 

 

Opinie Komisji: 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Andrzej 

Lewandowski poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

Rocznego Programu Współpracy Miasta Iławy z Organizacjami Pozarządowymi na 2011 

rok. 

 

Rada Miejska w obecności 21 radnych - przy 21 głosach ,,za” podjęła uchwałę  

w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta Iławy z Organizacjami Pozarządowymi 

na 2011 rok. 

 

Uchwała w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta Iławy z Organizacjami 

Pozarządowymi na 2011 rok stanowi załącznik nr 9  do protokołu 

 

g) wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława w Zgromadzeniu 

Związku Gmin Kanału Ostródzko-Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego 
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W sprawie powyższej uchwały glos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz 

Ptasznik, który poinformował, że jest to jeden z najważniejszych związków ze względu na to, 

iż zadaniem tego związku jest promocja Kanału Elbląskiego. Nadmienił, że dzięki temu iż 

należy do tego związku pozyskaliśmy dużo pieniędzy na nasze inwestycje. Zrealizowaliśmy  

4 duże inwestycje w wysokości prawie 70 mln zł. wśród tych inwestycji wymienił m.in. 

amfiteatr, obwodnicę północną, basen – 16 mln oraz ścieżki rowerowe – 13 mln. 
 

Opinie Komisji: 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Andrzej 

Lewandowski poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława w Zgromadzeniu Związku 

Gmin Kanału Ostródzko-Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego. 

 

Rada Miejska w obecności 21 radnych - przy 21 głosach ,,za” podjęła uchwałę  

w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława w Zgromadzeniu 

Związku Gmin Kanału Ostródzko-Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego. 
 

Uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto 

Iława w Zgromadzeniu Związku Gmin Kanału Ostródzko-Elbląskiego 

 i Pojezierza Iławskiego stanowi załącznik nr 10 do protokołu 
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h) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do 

Związku Gmin Regionu Ostródzko – Iławskiego „Czyste Środowisko” 

 
W sprawie powyższej uchwały glos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz 

Ptasznik, który poinformował, że jest to kolejny ważny związek, który związany jest  

z gospodarką odpadami. Nadmienił, że do tego związku należy 19 gmin. Powiedział, że 

dzięki temu związkowi powstał Zakład Unieszkodliwiania Odpadów Komunalnych w Rudnie 

pod Ostródą.  

 

Opinie Komisji: 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Andrzej 

Lewandowski poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do Związku Gmin 

Regionu Ostródzko – Iławskiego „Czyste Środowisko”. 

 

Rada Miejska w obecności 21 radnych - przy 21 głosach ,,za” podjęła uchwałę 

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do 

Związku Gmin Regionu Ostródzko – Iławskiego „Czyste Środowisko”. 

 

Uchwała  zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej 

Iława do Związku Gmin Regionu Ostródzko – Iławskiego 

 „Czyste Środowisko” stanowi załącznik nr 11  do protokołu 
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i) zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących 

Miasto Iława w Zgromadzeniu Związku Gmin ,,Jeziorak” 

 

Zmiana quorum  

20 obecnych radnych – nieobecny radny Robert Zbysław  

 

W sprawie powyższej uchwały glos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz 

Ptasznik, który powiedział, że aktualnie związek ten tworzą 4 gminy: Gmina Miejska Iława, 

Gmina Wiejska Iława, Gmina Miejsko – Wiejska Kisielice oraz Gmina Zalewo. Nadmienił, iż 

związek ten przyczynił się do powstania nowej jednostki asenizacyjnej – „statku – 

śmieciarki” oraz wiele pomostów. Nadmienił, iż projekt uchwały głosowanej na dwóch 

komisjach uwzględniał jako przedstawiciela radnego Andrzeja Pankowskiego, jednakże 

nastąpiła zmiana i wyznaczono przedstawiciela w osobie radnego Romana Przybylę.  

 

Opinie Komisji: 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Andrzej 

Lewandowski poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława 

w Zgromadzeniu Związku Gmin ,,Jeziorak”. 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych -  przy 20 głosach ,,za” podjęła uchwałę 

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących 

Miasto Iława w Zgromadzeniu Związku Gmin ,,Jeziorak”. 
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Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących 

Miasto Iława w Zgromadzeniu Związku Gmin ,,Jeziorak” 

 „Czyste Środowisko” stanowi załącznik nr 12  do protokołu 

 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących 

Miasto Iława w Iławskiej Fundacji Rozwoju Gospodarczego 

 

W sprawie powyższej uchwały glos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz 

Ptasznik, który zawiadomił, iż celem działania fundacji jest stymulowanie rozwoju 

gospodarczego. Nadmienił, iż projekt uchwały głosowanej na dwóch komisjach uwzględniał 

jako przedstawiciela radnego Ryszarda Kabata, jednakże nastąpiła zmiana i wyznaczono 

przedstawiciela w osobie radnego Romana Waruszewskiego.  

 

Opinie Komisji: 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Andrzej 

Lewandowski poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zwrócił się z prośbą o uzasadnienie zmiany przedstawiciela fundacji.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat wyjaśnił, iż w związku z brakiem czasu zrezygnował z tej funkcji i zaproponował 

Wiceprzewodniczącemu Komisji – Romanowi Waruszewskiemu objęcie tej funkcji.  

  

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława 

w Iławskiej Fundacji Rozwoju Gospodarczego. 
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Rada Miejska w obecności 20 radnych - przy 20 głosach ,,za” podjęła uchwałę 

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących 

Miasto Iława w Iławskiej Fundacji Rozwoju Gospodarczego. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Miasto Iława 

w Iławskiej Fundacji Rozwoju Gospodarczego  

 stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 

k) sposobu i trybu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie, a także 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania 

 

W sprawie powyższej uchwały glos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz 

Ptasznik, który poinformował, iż powołanie Zespołu Interdyscyplinarnego jest związane  

ze zwalczaniem przemocy w rodzinie, w skład którego wejdą przedstawiciele Sądu 

Rejonowego – kurator,  psycholog, przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Iławie, 

przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie – pracownik socjalny,  

przedstawiciel Ośrodka Psychoedukacji, Profilaktyki Uzależnień i Pomocy w Rodzinie ds. 

przemocy i rozwiązywania problemów alkoholowych, także pielęgniarka środowiskowa.  

 

Opinie Komisji: 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Andrzej 

Lewandowski poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

jednogłośnie. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

sposobu i trybu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie, a także szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych - przy 20 głosach ,,za” podjęła uchwałę 

w sprawie sposobu i trybu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie, a także szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 
 

Uchwała w sprawie sposobu i trybu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie, a także szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania stanowi załącznik nr 14  do protokołu 

 

l) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Iławy 

 

Opinie Komisji: 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Andrzej 

Lewandowski poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przy  

4 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących się”. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Ryszard 

Kabat zawiadomił, iż powyższy projekt uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przy 4 głosach „za” 

1 „przeciwnym” i 1 „wstrzymującym się”. 

 

W sprawie przedmiotowej uchwały głos zabrał: 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski zabrał głos  

w powyższej sprawie i powiedział, że przez cały okres kadencji nie podnoszono pensji 

Burmistrza. Powiedział, że zostało zrealizowanych dużo inwestycji. Nadmienił, że przez  

4 lata mieliśmy inflację, wynagrodzenia w pewnych działach rosły, w niektórych nawet 

- 18 - 
 



znacznie.  Dodał, że biorąc pod uwagę miasta o podobnej wielkości, ościenne, to Burmistrz 

Miasta Iławy z pensją 9200 zł zarabia dużo mniej niż pozostali Burmistrzowie.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że rząd premiera Donalda Tuska zaleca 

„cięcia” na każdym szczeblu. Zapytała jak w kontekście polityki prowadzonej przez 

Platformę Obywatelską widzi tą propozycję swojej pensji? 

Radny Jerzy Ewertowski powiedział, że nie neguje zasadności podwyżki. Dodał, że 

nauczyciele mają regulowane pensje – nie uchwałą lecz ustawą. Dodał, że od 2000 roku do 

2010 ich uposażenia były łamane – nakazane ustawą. Dopiero gdy nakazano kontrolować 

wynagrodzenia nauczycieli przez RIO, jednostki zaczęły podawać rzetelniejsze dane 

dotyczące wysokości tego powinni zarabiać nauczyciele. Powiedział, że podczas analizy 

budżetu dostrzegł, iż paragraf dotyczący doskonalenia uwzględniał początkowo kwotę 146 

tys. zł a następnie środki te zaniżono do 136 tys. zł a wykonanie spadło do 107 tys. zł. zwrócił 

się z prośba do Burmistrza, by miał na uwadze również inne zapisy mówiące o pewnych 

świadczeniach wobec innych ludzi.  

Skarbnik Miasta Iławy – Janina Okołowska zabrała glos w przedmiotowej sprawie 

i wyjaśniła, że w naszej gminie zawsze były nauczycielom wypłacane prawidłowe pobory  

i nic nie było ukrywane i wszyscy dostali to co im się należało, a nawet może dostali i więcej 

niż powinni.  

Radny Eugeniusz Dembek powiedział, że nie ma nic przeciwko podwyżce, ale nie  

w takim stopniu w jakim zaproponowano. Nadmienił, że jest również przeciwnikiem 

odbierania pieniędzy – jak to miało miejsce w poprzedniej Radzie. Dodał, że mamy trudny 

budżet.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski powiedział, że 

należy zrozumieć nieobecność Burmistrza, gdyż trudno jest być „sędzią we własnej sprawie”. 

Dodał, że wynika to również ze skromności Pana Burmistrza, który nie zabiegał i nie naciskał 

o podniesienie pensji. Wyjaśnił, iż pensja Burmistrza ma charakter uznaniowy i w ten sposób 

oceniamy pracę Burmistrza. Dodał, że wynagrodzenie musi się mieścić w ramach 

określonych przez Rozporządzenie Rady Ministrów w sprawie wynagrodzenia pracowników 

samorządowych i  w tym przypadku wynagrodzenie to mieści się w wyżej wymienionych 

ramach. Nadmienił, że prace Burmistrza oceniło już społeczeństwo, o czym świadczy wybór 

w pierwszej turze wyborów.  

Radna Elżbieta Prasek zaproponowała podniesienie pensji, ale nie w takim 

procencie jak zaproponowano, lecz w mniejszym.  
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Radny Eugeniusz Chomik powiedział, że miasto ma jednego włodarza i powinien 

dostać godziwe pieniądze, a one nie są wyższe niż w innych sąsiednich miejscowościach, lecz 

są podobne. Zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Iławy. 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych - przy 15 głosach ,,za”, 1 „przeciw”  

i 4 „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta Iławy. 

Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Iławy 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ W IŁAWIE –  

ROMAN GROSZKOWSKI ZARZĄDZIŁ 15 MINUT PRZERWY 

 

Po przerwie: 

 

m) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Wiejska Lubawa Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów 

z terenu Gminy Wiejskiej Lubawa w Schronisku dla bezdomnych zwierząt  

w Iławie w 2011 r. 

Zmiana quorum  

19 obecnych radnych – nieobecny radny Eugeniusz Chomik  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski poinformował, iż 

ten projekt uchwały nie był głosowany na poszczególnych komisjach i udzielił głosu 

Burmistrzowi Miasta Iławy.  

W sprawie powyższej uchwały glos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz 

Ptasznik, który powiedział, że to jest kontumacja porozumień z 2009 roku. Dodał, że jeśli 

chodzi o Gminę Wiejską Iława zaplanowane jest przyjęcie 35 psów. Dodał, że liczba ta  

w roku 2009 liczba psów wynosiła 24. Dodał, że w Gminie Miejskiej i Wiejskiej Lubawa oraz 

w Gminie Wiejskiej Biskupiec w 2009 roku było po 5 psów i taka liczba pozostaje. Dodał, że 
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kwota dotacji ulegnie zmianie – wzrośnie i w przypadku Gminy Wiejskiej Iława zaplanowana 

jest kwota 36 tys. zł., a więc wzrośnie z 24 tys. zł. W pozostałych gminach koszt wzrośnie do 

10 800 zł z kwoty 9000 zł. Dodał, że w celu zawarcia przedmiotowych porozumień, 

niezbędna jest zgoda Rady.  

 

W sprawie przedmiotowej uchwały głos zabrał: 

 

Radny Eugeniusz Dembek zaproponował „chipowanie” psów danej gminy.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Wiejska Lubawa 

Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 

gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Wiejskiej Lubawa 

w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Wiejska Lubawa Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami 

samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy 

Wiejskiej Lubawa w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

 
 

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia  

z Gminą Wiejska Lubawa Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu 

Gminy Wiejskiej Lubawa w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

stanowi załącznik nr 16  do protokołu 

 

n) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Miejską Lubawa Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania 

psów z terenu Gminy Miejskiej Lubawa w Schronisku dla bezdomnych zwierząt 

w Iławie w 2011 r. 
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W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Miejską Lubawa 

Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 

gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Miejskiej Lubawa 

w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Miejską Lubawa Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami 

samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy 

Miejskiej Lubawa w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

 

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia 

 z Gminą Miejską Lubawa Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu 

Gminy Miejskiej Lubawa w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

stanowi załącznik nr 17  do protokołu 

 

o) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Wiejską Biskupiec Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania  

i utrzymywania psów z terenu Gminy Wiejskiej Biskupiec w Schronisku dla 

bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

 

W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Wiejską 

Biskupiec Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami 

samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy 

Wiejskiej Biskupiec w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 
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Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Wiejską Biskupiec Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami 

samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy 

Wiejskiej Biskupiec w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

 

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia  

z Gminą Wiejską Biskupiec Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu 

Gminy Wiejskiej Biskupiec w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

stanowi załącznik nr 18  do protokołu 

 

p) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Wiejską Iława Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania 

psów z terenu Gminy Wiejskiej Iława w Schronisku dla bezdomnych zwierząt  

w Iławie w 2011 r. 

 
W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Wiejską Iława 

Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 

gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Wiejskiej Iława  

w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych -  przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Wiejską Iława Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy jednostkami 

samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy 

Wiejskiej Iława w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

 

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia  

z Gminą Wiejską Iława Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 
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jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu 

Gminy Wiejskiej Iława w Schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2011 r. 

stanowi załącznik nr 19  do protokołu 

 

q) porozumienia dotyczącego partycypacji w kosztach bieżącego utrzymania 

cmentarzy komunalnych przy ul. Ostródzkiej oraz ul. Piaskowej 

 

W sprawie powyższej uchwały glos zabrał Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz 

Ptasznik, który powiedział, że niedawno podobna uchwała została podejmowana. Wyjaśnił, 

że dotąd za pochówki osób w Gminie Miejskiej Iława rodziny musieli ponosić o 50% większe 

koszty pochówku. Podczas rozmów z wójtem Harmacińskim, ustalono, że Gmina Wiejska  

w Iławie będzie dopłacała do kosztów bieżącego utrzymania cmentarzy, co skutkowałoby 

niższym kosztem pochówku. W tym celu należy podpisać stosowne porozumienie. Obecnie 

koszt ustalony został na koszt 25 tys. zł. Nadmienił, że poprzednia uchwała zawiera błąd, 

polegający na tym, iż tytuł uchwały zawierał rok 2010 i brzmiało następująco: uchwała  

w sprawie porozumienia dotyczącego partycypacji w kosztach bieżącego utrzymania 

cmentarzy komunalnych przy ul. Ostródzkiej oraz ul. Piaskowej w roku 2010. Kolejny błąd 

polegał na tym, iż w §1 po ul. Piaskowej zapisano również rok 2010, co jest zbędne. Obecna 

uchwała eliminuje powyższe błędy i została pozytywnie zaopiniowana przez radcę prawnego.  

 

W sprawie przedmiotowej uchwały głos zabrał: 

 

Radny Wojciech Szymański zapytał, czy są mniej więcej obliczone koszty, jakie 

ponoszą mieszkańcy Gminy  Wiejskiej i jak to się będzie miało do wynegocjowanych 25 tys. 

zł.? Czy ci ludzie dalej będą płacić zwiększoną kwotę? 

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik, wyjaśnił, że będą płacić tyle samo 

mieszkańcy Iławy, z tymże te koszty będą uwzględnione przy bieżącym utrzymaniu 

cmentarza.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

porozumienia dotyczącego partycypacji w kosztach bieżącego utrzymania cmentarzy 

komunalnych przy ul. Ostródzkiej oraz ul. Piaskowej. 
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Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę 

w sprawie porozumienia dotyczącego partycypacji w kosztach bieżącego utrzymania 

cmentarzy komunalnych przy ul. Ostródzkiej oraz ul. Piaskowej. 

 

Uchwała w sprawie porozumienia dotyczącego partycypacji w kosztach bieżącego 

utrzymania cmentarzy komunalnych przy ul. Ostródzkiej oraz ul. Piaskowej 

stanowi załącznik nr 20  do protokołu 

 

r) zmian w budżecie Miasta Iławy na 2010 rok 

 

Skarbnik Miasta Iławy – Janina Okołowska  wyjaśniła, iż konieczność podjęcia 

uchwały wynika z potrzeby opłacenia faktur za „akcję zima”, ponieważ brakuje ok. 100 tys. 

zł. Koszt „akcji zima” roczny sięga rzędu ok. 720 tys. zł a w budżecie jest zaplanowane  

620 tys. zł. 100 tys. zł pozwoli opłacić wszystkie faktury do końca grudnia. Pieniądze te 

pochodzą z pomniejszenia dotacji przeznaczoną dla Starostwa na pomoc finansową na 

zadanie „rondo”. Dodała, że nie jest to zabranie pieniędzy z „ronda”. Dodała, że ta zmiana nie 

powoduje żadnych zmian w deficycie. Wielkość wydatków nie ulega zmianie.  

 

W sprawie przedmiotowej uchwały nikt nie zabrał głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Miasta Iławy na 2010 rok. 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę 

w sprawie zmian w budżecie Miasta Iławy na 2010 rok. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Iławy na 2010 rok 

stanowi załącznik nr 21  do protokołu 

 

Ad.5. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski interpelacje (cz.2) 

 

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik, wyjaśnił, że wcześniej 

wspomniana liczba turystów dotyczyła tylko turystyki wodnej, ale należy również uwzględnić 

innych turystów.  Dodał, że kiedyś mówiło się o 20 – 30 tys. osób, które przyjeżdżają do 
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naszego miasta, lecz są to tylko szacunki. Dodał, że być może trwające remonty dróg 

zniechęcały turystów, lecz z informacji, które uzyskał od osób zaangażowanych w turystykę, 

wynika, iż ta ilość była nieznacznie mniejsza niż poprzednio.  

Radny Eugeniusz Dembek zapytał czy można coś wywnioskować po opłacie 

klimatycznej? 

Skarbnik Miasta Iławy wyjaśniła, iż po tej opłacie można wywnioskować tylko 

część. Dodała, że to nie odzwierciedla faktycznej liczby turystów.  

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik, przekazał dokładną informację 

odnośnie liczby turystów pochodzącą z Informacji Turystycznej, z której wynika, że liczba 

osób odwiedzających IT wyniosła 5107 osób – według danych na koniec listopada.  

 

Ad. 6. Informacje i komunikaty 

 

 Radny Wojciech Szymański złożył oświadczenie, będące wynikiem nauk 

pobieranych przy współpracy wybitnego samorządowca – posła Platformy Obywatelskiej 

Adama Żylińskiego: 

„My Radni Prawa i Sprawiedliwości wyrażamy głębokie ubolewanie w związku  

z pominięciem naszych przedstawicieli przy obsadzaniu funkcji w Radzie Miasta.  

W dwudziestoletniej historii iławskiego samorządu jest to zdarzenie bez precedensu, 

dowodzące braku obycia i kultury politycznej reprezentantów Platformy Obywatelskiej, ale 

jest to również przede wszystkim wyraz lekceważenia dla mieszkańców Iławy, którzy oddali 

swoje głosy na kandydatów Prawa i Sprawiedliwości i z woli, których to otrzymaliśmy nasze 

mandaty. W związku z powyższym nie pozostaje nam nic innego niż przypomnienie Państwu, 

że przed ośmioma laty jako ówczesny Przewodniczący Rady Miejskiej dziękując za 4-letnią 

współpracę i wyrażając szacunek dla koleżanek i kolegów ze wszystkich opcji politycznych, 

wypowiedziane słowa orkiestrze było dla mnie zaszczytem. Dzisiejsza orkiestra drodzy radni 

PO ma rozstrojone instrumenty już na starcie, trochę wstyd nam grać w takim zespole.” 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Andrzej Pankowski powiedział, 

że w rozmowie z mieszkańcami mówił, że jednym z zadań jego pracy będzie chronienie Rady 

przed sprawami, które toczą się w sejmie, żeby Rada nie trącała spraw politycznych. Poprosił, 

by nie sięgano po klasyków sceny politycznej na tej sali, by nie wymieniano nazwiskami, 

ponieważ jesteśmy samorządowcami i musimy zajmować się miastem.  

Radna Anna Zakrzewska wnioskowała o zakończenie dyskusji.  
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Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik dodał, że zostały przekazane 

interesujące materiały, z których można dowiedzieć się o Zintegrowanym Systemie Promocji 

Turystycznej, który obejmuje 3 powiaty – iławski, ostródzki, elbląski. Nadmienił, że 

w ramach tych 3 powiatów jest realizowany projekt Departamentu Turystyki Urzędu 

Marszałkowskiego. Dodał, że dotąd zrealizowano m.in. 3 makiety – pochylnie, z których 

jedna znajduje się w Starostwie Powiatowym w Iławie, odbył się Festiwal Krainy Kanału 

Elbląskiego, wykonano logo, brano udział w targach turystycznych, dokończono mapę  

i przewodnik Kanału Elbląskiego itd. W 2011 roku zostanie zrealizowana impreza pod nazwą 

„Rajd Pana Samochodzika”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski przypomniał 

o terminie złożenia oświadczeń majątkowych, który upływa 31 grudnia. Poprosił również  

o złożenie ankiet. Nadmienił, że zmiana uległ sposób odbioru diet, które będą odbierane przed 

sesją w kasie. Na koniec swojej wypowiedzi złożył wszystkim zebranym życzenia 

noworoczne.  

 

Ad.7. Zamknięcie obrad III Sesji 

 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski  wobec zrealizowania porządku obrad                         

o godzinie 1520 zamknął sesję. 

 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

 
    Protokołowała                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

       Agnieszka Szych                                                     Roman Groszkowski 
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